

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر المدينة للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الاكاديمية والخبرة العملية
1	عبدالله على عبدالرحمن العبدالله	عضو مجلس الإدارة وحاصل على بكالوريوس هندسة تخصص هندسة صناعية من الولايات المتحدة الأمريكية جامعة برادلي ، وقد شغل مناصب عديدة في دولة قطر منها أمين عام مساعد في منظمة الخليج للإستشارات الصناعية وعضو مجلس إدارة في سوق الدوحة للأوراق المالية . يمتلك المهندس/ عبدالله خبرة كبيرة في مجال الاستثمار ويشغل منصب عضو مجلس الإدارة في عدة شركات خليجية .
2	سعيد صالح سعود سالم الجابري	يتمتع الفاضل سعيد الجابري بسجل حافل من الإنجازات في قيادة التميز المؤسسي، ويُعرف بخبرته في التحليل الإداري ووضع الاستراتيجيات. يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي في شركة محمد البرواني ش.م.م، حيث يشرف على تطوير أداء الشركات التابعة وتنفيذ استراتيجيات النمو، إلى جانب قيادته لمبادرات تعزيز القيمة المضافة للمساهمين وتوجيه الشركات للمستقبل. يحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ويلز في كارديف، ويتمتع بخبرة واسعة تمتد لسنوات طويلة في القطاعين الحكومي وقطاع الطاقة داخل السلطنة وخارجها. كما يشغل عضوية مجلس إدارة شركة تركزوا لليخوت في تركيا، إضافة إلى عضويته في عدد من مجالس إدارة شركات مجموعة محمد البرواني.
3	محمد على النقي	الأستاذ/ محمد النقي حاصل على درجة البكالوريوس في الإدارة الصناعية وهو من كبار رجال الأعمال في دولة الكويت ، ويشغل عضو مجلس الإدارة لعدد من الشركات في الكويت وسلطنة عمان والمملكة العربية السعودية .
4	عامر عوض سالم الرواس	مؤسس ورئيس مجلس إدارة تنفيذي، مجموعة كونكورديا د. عامر الرواس قائد معروف في مجال التحول حائز على جوائز عديدة وصاحب تأثير في حياة آلاف الناس. وهو يواصل تحقيق الإنجازات كرئيس أو عضو مجلس إدارة عدد من الشركات المدرجة في البورصة والعاملة في مجالات مختلفة ، وكمستشار لشركات ومؤسسات غير حكومية عالمية. وإن خبرته وتجربته الطويلتين تشكلان مفتاح نجاحه كمتحدث رئيسي مشهود له في مجموعة من المواضيع المعاصرة، هذا إضافة إلى دوره كشخصية أكاديمية حققت إنجازات لافتة في إدارة الجامعات وتطوير البرامج التعليمية. ويحمل د. عامر الرواس شهادة الدكتوراه في علوم الكمبيوتر والذكاء الاصطناعي من جامعة سويسكس في المملكة المتحدة 1997.
5	سالم سليم سالم البوسعيدى	الفاضل/ سالم البوسعيدى يشغل منصب رئيس التعاون الاستراتيجي ونائب رئيس شمال افريقيا لمجموعة شركات محمد البرواني القابضة ، وعضو مجلس إدارة عدد من شركات المجموعة . يشرف الفاضل/ سالم البوسعيدى على سير أعمال الشركات التابعة وما تضعه من استراتيجيات بالإضافة إلى توليه مسؤولية متابعة التطورات القانونية والتجارية .
6	عارف عبدالحميد عامر الكيومى	خريج جامعة سلطان قابوس بشهادة بكالوريوس المالية ، له ١2 سنة خبرة في مجال المالية حيث عمل كمدير مالي لمدة ٥ سنوات بشركة محمد البرواني ش م م ، و ٣ سنوات كمدير مالي لدى شركة موارد للتعدين ، وستتان كمدير مالي في شركة مستير ش م م. ورئيس مجلس إدارة سابق لشركة المغلفات الصناعية المرنة ش م ع م ، وحاليا يشغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة اوان للغاز، وعضو مجلس إدارة الشرقية للطيران ، وعضو مجلس إدارة شركة المدينة للفنادق.

7	سامي سعيد عبدالله النبهاني	حاصل على بكالوريوس محاسبة في التجارة والاقتصاد من جامعة السلطان قابوس. كذلك حاصل على العديد من الدورات والتدريب في مجال إدارة الأعمال والاقتصاد ولديه خبرة في المالية والتسويق والمبيعات والاستثمار العقاري والاستثمار المالي. يعمل حاليا في شركة المدينة العقارية ش.م.ع.م رئيس تنفيذي بالوكالة ولديه خبرات ومهارات في هذا المجال، كما يشغل عدة مناصب في مجالس الإدارة في كل من شركة المدينة للفنادق والمنتجات ش.م.ع.م ، شركة البساتين للتطوير ش.م.ع.م ، شركة الانصب للتطوير ش.م.ع.م وشركة الإدارة العقارية.
---	----------------------------	--



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**

Date: 26/06/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

ALMADINA INVESTMENT HOLDING SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	عبدالله على عبدالرحمن عبدالله	Board member and holds a Bachelor's degree in Industrial Engineering from the University of Bradley, USA and has held several positions in the State of Qatar, including Assistant Secretary-General in the Gulf Organization for Industrial Consulting and a member of the Board of Directors in the Doha Securities Market.
2	سعيد صالح سعود سالم الجابري	Mr. Said Al Jabri has an accomplished track record in driving organizational excellence and is widely recognized for his expertise in administrative analysis and strategic planning. He currently serves as the Chief Executive Officer of Mohammed Al Barwani LLC, where he oversees the performance development of subsidiary companies and the execution of growth strategies. He also leads initiatives aimed at enhancing shareholder value and guiding companies toward future success. He holds a Master of Business Administration from the University of Wales in Cardiff and brings extensive experience spanning many years in both the government and energy sectors, within the Sultanate and internationally. In addition, he serves as a Board Member of Turquoise Yachts in Turkey, as well as a member of several boards within the Mohammed Al Barwani Group.
3	محمد على النقي	Mr. Muhammad Al-Naqi holds a Bachelor's degree in Industrial Management and is one of the leading businessmen in the State of Kuwait. He is a member of the Board of Directors for a number of companies in Kuwait, the Sultanate of Oman and the Kingdom of Saudi Arabia
4	عامر عوض سالم الرواس	Founder and Chairman, Concordia Group Dr. Amer Al-Rawas is a well-recognized, award-winning leader in the field of transformation who has influenced the lives of thousands of people. He continues to accomplish achievements as chairman or board member of a number of companies that are listed on the stock exchange and are operating in various fields, and as an advisor of international, non-governmental companies and institutions. His long experience and expertise constitute the key to his success as an acclaimed keynote speaker on a range of modern topics, in addition to his role as an academic figure who has achieved remarkable achievements in university management and educational program development. Dr. Amer Al-Rawas holds a PhD in Computer Science and Artificial Intelligence from the University of Sussex in the United Kingdom, 1997.

5	سالم سليم سالم اليوسعيدي	Mr. Salem Al Busaidi holds the position of Head of Strategic Cooperation and Vice President for North Africa for the Mohammed Al Barwani Holding Group of companies, and a is Board member in a number of the group companies. Mr. Salem Al Busaidi supervises the progress of the subsidiaries' businesses and the strategies they place, in addition to his responsibility for following up on legal and commercial developments. Mr. Salem Al Busaidi, in cooperation with the management team, provides strategic directions to develop the group companies' performance, profits and return on investment. Among his other duties is representing the company at external events and negotiations in coordination with governmental agencies.
6	عارف عبدالحميد عامر الكيومي	A graduate of Sultan Qaboos University with a Bachelor's degree in Finance, he has 12 years of experience in the field of finance, where he worked as a financial manager for 5 years at Muhammad Al Barwani LLC, 3 years as a financial manager at Mawarid Mining Company and 2 years as a financial manager at a Musttir LLC. He is the former Chairman of the Board of Directors of the FIPCO SAOC. and currently he is the position of Chairman of the Board of Directors of Awan Gas, and Member of the Board of Sharqiya Aviation, and Member of the Board of Al Madina Hotels
7	سامي سعيد عبدالله النبهاني	Bachelor's Degree of Accounting in Commerce and Economics from Sultan Qaboos University. He has many courses and training in the field of Business administration and Economics and has experience in finance, Marketing, Sales, Real Estate investment and financial investment. He is currently Acting Chief Executive Officer at Al Madina Real Estate Company SAOC and has experiences and skills in this field. He also holds several positions in the boards of directors of Al Madina Hotels and Resorts SAOC, Al Basateen Development SAOC, and Al Ansab Development SAOC, and Edara Real Estate L.L.C.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**